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Fractie # Vraag/input Antwoord/reactie 
PvdA 1 Vraag: In hoeverre is rond de afspraken 

over de NRU nog steeds het uitgangspunt 
dat de Provincie de door haar 
gereserveerde bijdrage in de kosten terug 
trekt wanneer de drie onderdoorgangen ten 
behoeve van de leefbaarheid in de wijk 
Overvecht niet gerealiseerd worden? 
 

De subsidie voor het project NRU is 
specifiek gekoppeld aan het plan uit 2016. 
Op dit moment is er geen haalbaar plan voor 
de NRU dat voldoet aan de voorwaarden uit 
2016.  
De projectpartners van het project NRU 
(gemeente Utrecht, provincie Utrecht en het 
ministerie van IenW) willen de 
gereserveerde middelen voor de NRU 
vasthouden en bij het BO MIRT van 2023, 
op basis van inzichten over de 
ontwikkeling van Overvecht en de Ring 
Utrecht, besluiten over de wijze waarop we 
het project vervolgen. 
De bevoegdheid voor een bijdrage aan een 
alternatief plan voor de NRU ligt bij PS. 

SGP 2 Wat wij in deze stukken missen is een inzet 
voor de aansluiting van Houten-Oost op de 
A12. Hoe komt dat? 
 

De aansluiting Houten Oost is geen 
onderdeel geweest van de afspraken in het 
BO MIRT.  
Er is in 2021 geconcludeerd dat er 
bereikbaarheidsproblemen ontstaan in het 
Kromme Rijn gebied als alle 
woningbouwplannen gerealiseerd worden 
en dat het volledig maken van de aansluiting 
Houten Oost geen structurele oplossing 
biedt. Aangegeven is dat in U Ned verband 
naar een oplossing gezocht wordt. De 
studies in U Ned hebben nog niet geleid tot 
een oplossingsrichting. Samen met de 
gemeenten in het Kromme Rijngebied zal 
verder verkend moeten worden hoe de 
problematiek in het Kromme Rijngebied 
opgepakt wordt, mede op basis van de 
principes en uitkomsten van de 
Mobiliteitsstrategie U Ned. 

 


